



SRA Karting International inc.

ICAR Karting H.P (Head office).
12600 Henri-Fabre
Mirabel (Québec)
Canada J7N 0A6
514-312-1711

270, Ludger-Rochon
St-Roch-de-L'Achigan, Qc
Canada, J0K 3H0
Tel : 450-588-5622
Fax : 450-588-0653
www.srakarting.com

February 24th, 2017

JUNIOR CYLINDER AND ELECTRONIC CONTROL UNIT (ECU) SALES PROGRAM

After the successful introduction of the new Junior cylinder at the last Rotax Max Challenge Grand Finals, Rotax put in place a sales program for current users of the junior cylinder (Junior MAX, Micro MAX & Mini MAX) and for the Electronic Control Unit for these classes and the Senior MAX.

The sales program offers you the new cylinder and the new ECU at a 50% discount for a limited time.

Part no:	Description	Regular Price After March 20 th	Special Price Until March 20 th
223991	Junior MAX cylinder	\$817,96	\$408,98
666813	ECU Junior MAX	\$274,94	\$137,47
666815	ECU MAX / Micro / Mini	\$274,94	\$137,47

To place an order or for more information on this promotional program please contact your local Rotax authorized dealer/Service Centre. We must receive the order at the latest on **MARCH 20th, 2017**.

24 février 2017

PROGRAMME DE RABAI S POUR LE NOUVEAU CYLINDRE JUNIOR ET L'UNITÉ DE CONTRÔLE ÉLECTRONIQUE

Après avoir introduit avec succès le nouveau cylindre Junior lors de la dernière finale mondiale, Rotax a mis en place un programme de mise à jour pour les utilisateurs actuels du cylindre junior (MAX Junior, Micro MAX et Mini MAX) et l'unité de contrôle électronique (ECU) pour ces catégories ainsi que la catégorie MAX Senior.

Le programme vous offre le nouveau cylindre et le nouvel ECU à 50% de rabais pour un temps limité.

Pièce no:	Description	Prix régulier Après le 20 mars	Prix spécial jusqu'au 20 mars
223991	Cylindre Junior MAX	817,96\$	408,98\$
666813	ECU MAX Junior	274,94\$	137,47\$
666815	ECU MAX / Micro / Mini	274,94\$	137,47\$

Pour faire une commande ou pour plus d'information sur ce programme promotionnel, veuillez contacter votre détaillant ou centre de service Rotax autorisé. Nous devons recevoir la commande au plus tard le **20 mars 2017**.